
A

Protokoll fort vid styrelsemöte for Haga-Brunnsvikens Vänner den 11 april 2002

Närvarande:

Plats:

§5

Lars Sundström (ordftirande), Peter Schantz, Hugo Grimlund,
Christian Laine, Eva Lampel, Torbjörn Holmberg, Ella Oström

och Gunnel Ringmar.
Hemma hos Torbjörn på Sveavägen96.
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§1 Ordftranden öppnade mötet.

§2 Dagordningen justerades och godkiindes.

Protokoll från foregående möte (14 mars 2002) mars justerades och lades till
handlingarna med fti§ande tillägg: Ingen kontakt verkar ha tagits med tryckeriet om

nedsiittning av priset fiir broschyren p g a fel ftirg och korrekturfel. Lars lovade att göra

detta.

Planärenden m.m.
Naturreservat i lgelbäcken. HBV har lämnat underlag ft)r andra att avge yttrande i
?irendet.
Norra Frösunda. Kan överklagas av HBV.
Norra Länken. Diskuterades vilka negativa effekter den nu ft)reslagna tunneln skulle ffi
på Nationalstadsparken. Följande tänkbara skador furns: sprickor under spriingningen,

temporiira intrång under själva byggandet, permanent skada på Roslagsklippan p g a de

två tunnelmynningar som kommer att spriingas där' Slutligen kommer man att behöva

inrätta nödutgångar längs med hela tunnela vilka medftir bestående intrang i parken. Ett

alternativt tunnelft)rslag som är en bättre lösning från miljösynpunkt vore att göra N:a

liinken till en kombinerad bil- och jiirnvägstunnel. Styrelsen måste sätta sig in i detta

ärende mycket väl for att kunna ageratroviirdigt. Därftir bör vi ta initiativ till en

"hearing" i detta iirende ftir att reda ut begreppen och slipa argumenten.

Beslut:
(1) Styrelsen uppvaktar Åke Svensson, Vägverket ftir att å en ftredragning. Alla i
styrelsen ska ftirst läsa Regeringsrättens dom. Lars ansvarar for att denna sprids till
styrelsen medlemmar.
(2) Trängselavgifter bör prioriteras ftire väginvesteringar. Politikerna ft)rsöker "mörka"
de goda miljöeffekterna av dessa avgifter. Denna fräga är dåirftir viktig från

demokratisynpunkt. HBV bör ftjrsöka väcka denna fråga i Förbundet ftir Ekoparken.

Programpunkter
Årsmötet hålls måndag 13 maj kl 18:00 i Haga Forum. Magnus Nilsson från

Naturvardsverket som kommer att skriva i Hagabladet ska bjudas in till årsmötet. Hugo

ska ge en noggrannare ftirklaring på arsmötet till de olika de poster i den ekonomiska

rapporten som varit foremål ftir kraftiga ftiriindringar (uppåt eller nedåt) jämftirt med

tidigare år.

Hagadagen gåx av stapeln söndag 9 juni. Programmet kommer att fumas i nästa nufilmer

av Hagabladet.
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§6 Trycksaker
En kommande bok om Haga slott av Ingrid Sjostrom skulle kunna ersätta IIBV:s
nuvarande medlemsbok som snart är slutsåld. Lars tar kontakt med tryckeriet for att få
mer upplysningar.

§7 Inga övriga frågorbehandlades.

§8 Nästa möte är årsmötet den 13 maj klockan 1800 iHagaForum

§9 Mötet avslutades.

Vid protokolletL
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Torbjorn Holmberg

L

(-\


